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Grade 3 Yellow (Ai & Ren) class
3年級黃組(愛班與仁班)

This week we created an instructional manual for the board game 

Labalaba. The manual included items such as material required and the 

sequence of steps of how to play the game. Students identified the 

obstacle while paying the game and how to overcome this obstacle.   

本週我們為桌遊《Labalaba》製作一本遊戲玩法手冊。手冊中包括所需
材料及遊戲的遊玩步驟。學生們在遊戲中辨別出這些障礙並學會如何克服這
些障礙。

20241218_142942_1.mp4

http://drive.google.com/file/d/1dM-0Dzl-MXgLgfCxYbok1ctwdnbvLsvN/view


Grade 3 Green (Ai & Ren) class
3年級綠組 (愛班與仁班) 

In the  Ren classes, students played board games by using the 

information from their graphic organizer. They went over: how to play, the 

rules, obstacle and how to overcome the obstacle.  In the Ai class 

students did the final step of the writing process by making their own 

instructional manual about a board game of their choice. 

在仁班的課堂上，學生們使用圖形資料表中的資訊來玩桌遊。他們回
顧遊戲如何玩、遊戲規則、障礙以及如何克服這些障礙。在愛班的課堂上，
學生完成寫作過程的最後一步，編寫出自己選擇的桌遊玩法手冊。

Green Class December

http://www.youtube.com/watch?v=vOK4-lVhK3g


Grade 3 Yellow (Xin) class
3年級黃組 (信班) 

Grade 3 students did a scavenger hunt to learn how to write a manual for 

a board game. They found different parts of a manual, like name of the 

manual, goals, obstacles, how to overcome and how to play the game 

hidden around the classroom. The activity helped them understand how to 

give clear and simple directions. 

三年級的學生們透過尋寶遊戲，來學習如何寫桌遊的使用手冊。他們

在教室裡找出手冊的不同部分，比如手冊名稱、目標、障礙、如何克服以

及如何玩遊戲。這個活動幫助他們理解如何給出清晰且簡單的指示。

Grade 3 Xin Yellow - Week 18

http://www.youtube.com/watch?v=mIF2zi9cer0


Grade 3 Green (Xin) class
3年級綠班 (信班) 

In this class, students had a fun adventure using a compass in a treasure 

hunt! They received simple directions to follow, and worked together to 

find hidden clues around the school. By using the compass, they learned 

how to find their way to the treasure. At the end, they discovered the 

treasure and had a great time together. This activity was a fun way to 

practice new skills and enjoy working as a team!

在這堂課中，學生們透過使用指南針來進行尋寶遊戲，度過一段有趣

的冒險！他們收到簡單的指示，並一起合作，尋找隱藏在學校裡的線索。

透過使用指南針，他們學會如何找到寶藏。最後，他們發現寶藏並一起度

過了愉快的時光。藉由這項有趣的活動來練習新的技能並享受團隊合作的

樂趣！

December 23, 2024

http://www.youtube.com/watch?v=4D6-0hYVTPQ


Special

Acknowledgements:

特別感謝: 
We want to give a special shout-out to our amazing 
grade 3 students for continuously trying their best in 
being responsible, independent, and showing initiative in 
their classrooms.Keep it up.

我們要特別向我們優秀的三年級學生致敬，感謝他
們在課堂上不斷努力，並展現出負責任、獨立並積極主
動。繼續加油！

Xin-Green Class:

Shout out to our Table 

leaders also known as 

“mini teachers”

綠組信班：
向我們的小組長（也被稱
為「小老師」）致敬！

Table 1 - Jasper

Table 2 - Sissi

Table 3 - Sakura

Green Ren and Ai：
Kudos for showing excellent 

leadership qualities at all times:

綠組仁班和愛班：
感謝你們展現了出色的領導能力

Millie- Ren

Steffi-Ren

Sofia-Ren

Rainie- Ren

Grace- Ai

Olivia- AI

Melody- Ai

Elsa- Ai



Ren Class:

仁班：
★ Xuan

★ Don

★ Austin

Ai Class:

愛班：
★ Jason

★ Yang Ming

★ Grace

Xin Class:

信班：
★ Juliana 

To all the wonderful people celebrating in December — we hope your 
month was filled with joy and special moments! 

祝所有在十二月生日的學生們--願您度過充滿歡樂和特別時刻的十二月！



Shoutouts
特別致意:

To our leadership team, we appreciate your support! 

對於我們的領導團隊，我們感謝您的協助！
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